
Vendt i bestyrelsen 

Bestyrelsen har mødtes den 24. marts og den 7.april. 

Gennemgik forslag fra medlemmerne. 

Renskrive indkaldelse, og samle alle bilag til generalforsamlingen. 

Da vi længe har snakket om at få renoveret nummerskiltene ved vejene, har Annika indhentet et 
tilbud hos skiltefirma, der vil påtage sig opgave til nye skilte, prisen vil være kr. 6000,- for alle 
skiltene. Bestyrelsen synes godt om dette tilbud, og siger derfor ja. 

Vi har lejet fælleshuset ud den 11.april til en anden haveforenings generalforsamling. 

Rene skal ordne dræn så snart der er tørt nok til den opgave. 

Hanne gennemgik regnskabet for øvrige medlemmer af bestyrelsen. 

Alle bomme åbnes fra den 25. marts, også den mod Hjortemosevej. 

Der skal fremover også betales proppenge for sodavand. 

Vi har udvidet renovationsperioden. 

 

 

 


